
Spotkanie Wójta Gminy Grudziądz z
przedstawicielami PKP Nieruchomości w
Gdańsku
Dzisiaj odbyło się kolejne spotkanie Wójta Gminy Grudziądz z przedstawicielami PKP Nieruchomości
w Gdańsku. 
Wójt Andrzej Rodziewicz spotkał się z Zastępcą Dyrektora Oddziału ds. Obrotu Nieruchomościami
Andrzejem Włodarskim oraz ekspertami ds. nieruchomości – Naczelnikiem Wydziału Współpracy z
Samorządami  Rafałem Różyckim  i  specjalistą  Wydziału  Współpracy  z  Samorządami  Edwardem
Jaworskim.

Tematem rozmów było nieodpłatne przejęcie budynku po byłym dworcu w Wałdowie Szlacheckim
wraz przyległymi terenami, który mógłby stać się nowoczesnym węzłem komunikacyjnym. 

Taka inwestycja mogłaby przynieść istotne korzyści mieszkańcom gminy i przyczynić się do dalszego
rozwoju infrastruktury. Teraz czekamy na stanowisko spółki, mając nadzieję na kolejne pozytywne
kroki w tym kierunku. 


